

Title (en)

Door and window frame consisting of profiled members.

Title (de)

Flügelrahmen aus profilierten Rahmengliedern für Fenster und Türen.

Title (fr)

Cadre pour portes et fenêtres comprenant des membres profilés.

Publication

EP 0465788 A1 19920115 (DE)

Application

EP 91107251 A 19910504

Priority

DE 4022006 A 19900711

Abstract (en)

In a frame (1) consisting of profiled members (2) whose outer side, which forms the visible surface (15), is covered with decorative strips (17), the parallel longitudinal edges (25, 26) of which run parallel to the longitudinal edges (19, 20) of the visible surface (15) and are locked in a fixing groove (16), the invention provides that the fixing groove (16) is formed by parallel profile strips (17, 18) which are fixed on the frame member (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Flügelrahmen (1) aus profilierten Rahmengliedern (2), deren die Sichtfläche (15) bildende Außenseite mit Zierstreifen (17) abgedeckt ist, deren parallele Längskanten (25, 26) parallel zu den Längskanten (19, 20) der Sichtfläche (15) verlaufen und in einer Befestigungsnut (16) eingerastet sind, ist erfundungsgemäß vorgesehen, daß die Befestigungsnut (16) von parallelen Profilleisten (17, 18) gebildet wird, die auf dem Rahmenglied (2) befestigt sind. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 3/30

IPC 8 full level

E06B 3/30 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/302 (2013.01); **E06B 3/303** (2013.01); **E06B 3/306** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 1509727 A1 19690522 - ONGARO GIOVANNI
- [Y] DE 8901130 U1 19890824
- [A] EP 0149991 A1 19850731 - SILBER FRANZ
- [A] DE 8717454 U1 19881124

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0465788 A1 19920115; DE 4022006 A1 19920123

DOCDB simple family (application)

EP 91107251 A 19910504; DE 4022006 A 19900711